
Hallo allen, 

Graag aan jullie het verzoek om de verkeersveiligheid op de Prinses Beatrixlaan te garanderen na 
de geplande werkzaamheden om de verkeersplateaus te verlagen. 

Tot groot ongenoegen van vele buurtbewoners hebben wij een brief gehad over de geplande 
werkzaamheden om de verkeersplateaus bij ons in de straat aan te passen. Wij begrijpen niet 
dat dit gaat gebeuren aangezien deze in het verleden aangelegd en gecontroleerd zijn volgens de 
CROW-richtlijnen voor een 30km/h straat. Veel mensen houden zich nu ook aan deze snelheid 
maar we zien toch ook dagelijks mensen die het presteren nog steeds dik de 50km/h weten te 
halen. 

Het is onbegrijpelijk dat dit door de gemeenteraad besloten is vanwege de toekomstvisie van de 
Burgemeester Backxlaan. Als deze als onveilig wordt ervaren laten we dan vooral ervoor zorgen 
dat deze veiliger wordt. Als er daar geklaagd word over verkeersdoorstroming is het niet te 
begrijpen dat er vergunningen voor appartementen zonder voldoende parkeergelegenheid 
verleend word op de drukste punten. 

Hoe kan het dat wanneer een aantal mensen roept dat de verkeersplateaus te hoog of te steil 
zouden zijn dit zomaar aangepast kan worden zonder dat jullie hier daadwerkelijk onderzoeken 
en metingen naar verrichten? Dat wanneer deze mensen nu beweren om te rijden over andere 
wegen dat de buurtbewoners van deze wegen niet klagen over het aantal auto’s die er langs 
komen maar over de snelheid die daar gereden word. 

In het verleden is ons beloofd door wethouder van Leeuwen dat er altijd eerst met de 
buurtbewoners overlegd zou worden. Deze belofte is dus niks waard? 

Verder lezen we in de brief dat er sinds 2017 het verkeersaanbod is toegenomen, feit is dat de 
plannen voor de wijk er al waren voordat de verkeersplateaus aangelegd werden. 

Er zijn meerdere zijstraten bijgekomen, dit was ook al bekend voor de aanleg. 

De Pr. Beatrixlaan is steeds belangrijker geworden als ontsluitingsroute, (Binnen de bebouwde 
kom zijn er geen ontsluitingswegen die zijn er pas buiten de bebouwde kom). Tevens is er wel te 
merken dat het steeds drukker wordt daarom is het ook erg prettig dat mensen zoveel mogelijk 
gedwongen wordt om zich aan de snelheid te houden. Zeker gezien er veel kinderen fietsen 
richting de sportvelden en in de toekomst richting de gecentraliseerde basisscholen is het 
wenselijk om de snelheid zo laag mogelijk te houden. 

Graag zouden we zien dat jullie de verkeersveiligheid zouden willen garanderen, nu zegt ons 
gezonde verstand dat geen 1 van jullie dit gaat doen. Daarom lijkt het ons verstandig om de 
verkeersplateaus te laten zoals ze zijn en als een voorbeeld te gebruiken om de 
verkeersveiligheid op andere plekken in het dorp te verbeteren. 

Bij wie van jullie kunnen we ons straks melden wanneer er veel te hard gereden gaat worden? 
Wie gaat er dan hierop handhaven? 

Wij staan nog steeds open om hierover in gesprek te gaan met zijn allen. 

Met vriendelijke groet, 

(namens een groot aantal buurtbewoners) 

 


